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SVETNIŠKE POBUDE IN VPRAŠANJA – JANUAR 2023 

 

Ptuj, 20.2.2023 

 

Sergeja Puppis Freebairn 

1. Zakaj niso vsi občinski zavodi odgovorili na vprašanje glede porabe denarja za novoletna darila in 

pogostitve? Naprošam za dopolnitev podatkov s strani zavodov, ki niso podali informacije. 

2. Naprošam za informacijo na katere storitve in medije so naročeni posamezni občinski zavodi, tip 

naročnine in koliko naročnin. 

3. Kurentovanje - parkiranje za goste: Parkiranje za goste je bilo urejeno na parkirišču pri Delavski 

hranilnici, vendar sta bila oba odcepa za zavijanje v ulico, ki vodi na parkirišč zaprta z znakom 

prepovedano zavijanje in stožci, ki so onemogočili zavijanje. Posledično so se povabljeni gosti vozili 

mimo in iskali parkirišče drugje. Predlagam, da se naslednje leto ustrezno že pri prometnem znaku 

postavi smerokaz za parkirišče za (diplomatske) goste v angleščini ali postavi redarja na cesto, ki bo 

vozila usmerjal glede na registerske (diplomatska vozila imajo posebno oznako cmd). Prav tako je 

potrebno posredovati gsm številko, na katero se lahko obrnejo. Gostje, za katere sem bila zadolžena, 

so mi pokazali mail, kjer ni bilo informacije glede parkirišča, prav tako pa niso imeli druga kot 

stacionarno številko. 

4. Cesta ob Jezeru - ponovno bo potrebno zapolniti luknje ob cesti, ki teče mimo Rance. 

Milan Klemenc 

1. Podajam pobudo, da se poda informacija za koliko se je v zadnjih petih letih zmanjšala skupna poraba 

ogrevanja glede na to, da se ja na Ptuju v večstanovanjskih stavbah naredila energetska sanacija stavb 

in kjer prihaja do največ izgub.  

2. Podajam pobudo zakaj je Zavod za turizem navkljub prostim kapacitetam v času Kurentovanja 2023 

namestil skupine izven Mestne občine Ptuj navkljub le 30% zasedenosti kapacitet, ki jih premorejo 

ponudniki nočitev v Mestni občini Ptuj. Pridobljena je informacija, da se Zavod za turizem niti ni 

pozanimal za proste kapacitete pri ponudnikih v naši občini in čemu je temu tako temveč je sprejel 

odločitev, da jih namesti v Hotelu v sosednji občini. Se pravi odrekamo se turistični taksi in še kakšnemu 

€ iz naslova potrošnje obiskovalcev? 

3. Podajam pobudo, da se pripravi načrt na kakšen način se bodo sanirali plazov v Mestni občini Ptuj 

saj je v zadnjem času v porastu plazenje brežin na naseljenih območjih v Orešju in Mestnem vrhu, ki so 

posledica tako slabo vzdrževanih izvirov vodotokov kot tudi puščanja na vodovodnem sistemu zaradi 



 
česar prihaja do izpiranja zemljine in posledično do plazenja pobočij. Občani so upravičeno v strahu saj 

se počutijo ogroženo, da jim bo odneslo ali zasulo hišo.  

4. Podajam pobudo, da se zavaruje ostrešje Turniškega gradu saj z njega odpada opeka in je nevarna 

za obiskovalce in sprehajalce. Streha naj se sanira, da ne bo prihajalo do zamakanja objekta in zamenja 

odpadla opeka.  

5. Podajam pobudo, da se postavijo usmerjevalne table za Zgodovinski arhiv Ptuj, ki so bile obljubljene 

že pred časom vendar do realizacije do danes še vedno ni prišlo.  

6. Podajam pobudo, da se nemudoma organizira delovna skupina za ureditev šolskih okolišev saj 

prihaja do enormnih razlik med šolami zaradi števila otrok. Prav tako so šolski okoliši glede na 

stanovanjsko poseljenost na nivoju izpred 20ih let ter so že izjemno zastareli. Sedanje stanje 

poseljevanja in števila šoloobveznih otrok se je v tem času bistveno spremenil in so šolski okoliši več 

kot nujno potrebni sprememb in posodobitev, ki bo omogočal enakomerno porazdeljenost šolarjev po 

šolah. Navkljub večkratnim pozivom do realizacije še vedno ni prišlo in se je vedno izgovarjalo na 

kombinirane prevoze, ki pa jih do danes še nismo uvedli.  

7. Podajam pobudo, da se ne podane pobude in vprašanja odgovarja celostno in vsebinsko popolno in 

ne zgolj s pavšalnimi odgovori. Odgovori naj bodo pripravljeni jasno in nedvoumno ter s točnimi 

podatki. Glede na to, da se odgovori v Ptujčanu ne objavljajo več v celoti temveč le na spletu menim, 

da ni več razlogov, da se odgovori ne bi podajoli bolj obširno.  

8. Podajam pobudo na pobudo št. 23/2 kjer sem predlagal, da naj Komunalno podjetje Ptuj sprotno 

obvešča svetnike in MO Ptuj o poteku izbire izvajalca za odvoz odpadnega blata in ne, da iz sredstev 

javnega obveščanja izvemo, da je v teku nov izbor. Komunalno podjetje Ptuj je na pobudo odgovorili 

le, da naj si pogledamo na spletu? Pobuda je bila podana iz razloga, da se izognemo težavam in 

dvomom, katerim smo bili priča v preteklosti. Zato ponovno podajam pobudo, da Komunalno podjetje 

Ptuj poda odgovor o izbiri izvajalca odvoza blata na pobudo št 23./2 ter priložijo ponudbe v izogib 

dvomom o izbiri izvajalca.  

Jernej Čuš 

1. Na Ulici Heroja Lacka se naj ob pekarni omogoči možnost kratkoročnega parkiranja (park & 

go) za 5 minut. 

2. Na se pristopi k sanaciji cestišča v Kvedrovi ulici in naj se na novo zariše črte za parkiranje.   


